
Protokół Nr XLVII /2010 
z Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 29 kwietnia 2010 r. w siedzibie Urzędu Miasta – Gminy Stryków. 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 
przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 
sołtysi wg listy obecności, 
osoby zaproszone wg listy obecności. 
 
 Ad. 1. Otwarcie obrad XLVII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 
 Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad XLVII sesji Rady Miejskiej 
w Strykowie, Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica  poprosił 
obecnych na sali o powstanie i uczczenie minutą ciszy ofiar katastrofy samolotowej w 
Smoleńsku. 
 
 Otwarcia sesji o godz. 9.05 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 
Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
  
       Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 
 
 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 
RM w Strykowie Grzegorzowi Kozłowskiemu. 
.                                                                                                                                                                                                                                                         
 Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XLVII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad.  

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 
Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokołu z XLVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 26 marca 2010 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego RM w 

Strykowie i Przewodniczących Komisji RM. 
7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie:  
 a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw z dotychczasowymi  
          dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność gminy; 
 b) zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości położonej w  
          Strykowie przy ul. Warszawskiej nr 78; 
 c) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2010; 
9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta – Gminy Stryków za rok  
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     2009 i udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta – Gminy Stryków: 
  a) wprowadzenie do przedłożonego przez Burmistrza M-G Stryków sprawozdania  
           z wykonania budżetu za rok 2009; 
 b) zapoznanie radnych z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi  
          dotyczącą sprawozdania z wykonania budżetu; 
 c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie w  
          sprawie wykonania budżetu M-G Stryków za rok 2009 oraz przedstawienie  
          wniosku Komisji Rewizyjnej RM o udzielenie absolutorium Burmistrzowi M-G  
          Stryków; 
 d) zapoznanie radnych z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do  
          wniosku  Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie w sprawie udzielenia  
          absolutorium Burmistrzowi M-G Stryków; 
 e) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta – Gminy Stryków; 
 f) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu  
         M-G Stryków za rok 2009 i udzielenia absolutorium. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
13. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i propozycje do przedstawionego porządku obrad 
XLVII sesji RM w Strykowie? 

 Sekretarz M-G Stryków Pani Anna Sasin w imieniu Burmistrza M-G Stryków 
wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad XLVII sesji RM w Strykowie dwóch 
projektów uchwał: 

• Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie podziału Gminy Stryków na okręgi 
wyborcze, ich numerów, granic oraz liczby radnych wybieranych w każdym 
okręgu; 

• Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia obwodów głosowania na 
obszarze Gminy Stryków i uchwałę w sprawie zmian granic obwodów głosowania 
w Gminie Stryków. 

Zastępca Burmistrza M-G Stryków Pani Bożena Motylińska wnioskowała o 
wprowadzenie do porządku obrad XLVII sesji RM w Strykowie dwóch projektów uchwał: 

• Uchwałę w sprawie wystąpienia Gminy Stryków ze Stowarzyszenia ,,Związek 
Gmin i Powiatów Regionu Łódzkiego”; 

• Uchwałę uchylającą uchwałę Nr XVII/124/2008 Rady Miejskiej w Strykowie z 
dnia 29 stycznia 2008 r. w sprawie zmiany ,,Zmiany Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków”; 

 
   Głosowanie wniosków Burmistrza: 15 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
                       0 głosów wstrzymujących się  
Porządek obrad po zmianach: 
 

1. Otwarcie obrad XLVII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad.  

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 
Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
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5. Zatwierdzenie protokołu z XLVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 
w dniu 26 marca 2010 r.  

6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego RM w 
Strykowie i Przewodniczących Komisji RM. 

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie:  
 a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw z dotychczasowymi  
          dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność gminy; 
 b) zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości położonej w  
          Strykowie przy ul. Warszawskiej nr 78; 
 c) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2010; 
 d) uchylającej uchwałę Nr XVII/124/2008 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 29 
stycznia 2008 r. w sprawie zmiany ,, Zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków ” ; 
 e) wystąpienia Gminy Stryków ze Stowarzyszenia ,, Związek Gmin i Powiatów 
Regionu Łódzkiego” ; 
 f) zmieniającą uchwałę w sprawie podziału Gminy Stryków na okręgi wyborcze, ich 
numerów, granic oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu; 
     g) zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia obwodów głosowania na obszarze 
Gminy Stryków i uchwałę w sprawie zmian granic obwodów głosowania w Gminie 
Stryków. 
9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta – Gminy Stryków za rok  
     2009 i udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta – Gminy Stryków: 
  a) wprowadzenie do przedłożonego przez Burmistrza M-G Stryków sprawozdania  
           z wykonania budżetu za rok 2009; 
 b) zapoznanie radnych z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi  
          dotyczącą sprawozdania z wykonania budżetu; 
 c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie w  
          sprawie wykonania budżetu M-G Stryków za rok 2009 oraz przedstawienie  
          wniosku Komisji Rewizyjnej RM o udzielenie absolutorium Burmistrzowi M-G  
          Stryków; 
 d) zapoznanie radnych z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do  
          wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie w sprawie udzielenia  
          absolutorium Burmistrzowi M-G Stryków; 
 e) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta – Gminy Stryków; 
 f) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu  
         M-G Stryków za rok 2009 i udzielenia absolutorium. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
13. Zamknięcie obrad. 
 

  Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianie: 15 głosów za  
                0 głosów przeciwnych  
                 0 głosów wstrzymujących się  

Ad. 4  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  
 

 Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i 
Wniosków na XLVII sesji R M w Strykowie. 
 Do Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszeni zostali następujący radni: 
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1. Radny Józef Migdałek – nie wyraził zgody 
2. Radny Czesław Polit - wyraził zgodę  
3. Radny Teodor Kołodziejczyk – wyraził zgodę  
4. Radny Andrzej Pożarlik - wyraził zgodę  
 
 

 
Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w składzie:  
 

Radny Czesław Polit - wyraził zgodę  
Radny Teodor Kołodziejczyk – wyraził zgodę  

      Radny Andrzej Pożarlik– wyraził zgodę 
 
             15 głosów za  
              0 głosów przeciwnych  
                         0 głosów wstrzymujących się  

 
 Ad. 5 Zatwierdzenie protokołu z XLVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 
odbyła się w dniu 26 marca 2010 r.  
 

 Przewodniczący Rady poinformował, że nie ma wpisów do protokółu, zapytał czy są uwagi 
do protokołu. 
Uwag i wniosków do protokołu z XLVI sesji Rady Miejskiej w Strykowie podczas obrad 
XLVII sesji w dniu 29 kwietnia 2010 r. nie złożono. 
 
Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XLVI sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  
                      15 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 

 Ad. 6 Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego 
RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM. 
 
Przewodniczący poinformował, że w okresie między sesjami brał udział w posiedzeniach 
merytorycznych Komisji RM oraz w bieżącej pracy w biurze Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego 
RM radny Grzegorz Kozłowski poinformował, że Komisja odbyła dwa posiedzenia, na 
których omawiane były sprawy budżetowe i opiniowane uchwały na dzisiejszą sesję. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Grzegorz Kuna poinformował, że w 
omawianym okresie Komisja spotkała się dwa razy. Na posiedzeniach Komisji omawiane 
było sprawozdanie z wykonania budżetu M-G Stryków za 2009. Komisja wypracowała 
wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi M-G Stryków za rok 2009. 
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 
radny Czesław Polit poinformował, że Komisja odbyła dwa posiedzenia. Na pierwszym  
posiedzeniu omawiała sprawy  Gminnej Spółki Wodnej w Strykowie, na drugim 
posiedzeniu – w dniu dzisiejszym Komisja opiniowała projekt  uchwały uchylającej 
uchwałę Nr XVII/124/2008 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 29 stycznia 2008 r. w 
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sprawie zmiany ,,Zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Stryków”; 
 
Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 
radny Andrzej Pożarlik poinformował o jednym posiedzeniu Komisji w okresie między 
sesjami. Komisja odbyła posiedzenie wyjazdowe w terenie Gminy Stryków mające na 
celu ocenę stanu dróg po okresie zimowym. Komisja wypracowała wnioski w tej sprawie 
i skierowała je do Burmistrza M-G Stryków. 
 
Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 
Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek 
poinformował o jednym posiedzeniu Komisji, na którym omawiany był sport w mieście i 
gminie Stryków. Po ożywionej dyskusji Komisja wypracowała wnioski, które zostały 
przekazane do Burmistrza M-G Stryków.  
 

 Ad. 7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta-Gminy Stryków z działalności w okresie 
między sesjami. 
 
Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że w ostatnim okresie jego działalność skupiła 
się na tematach związanych z koleją, został ogłoszony przetarg na modernizację linii PKP 
będzie to kolej w czterech kierunkach, jednym z nich jest Łódź – Łowicz – Bednary, prace 
rozpoczną się w trzecim kwartale tego roku. Urząd Marszałkowski powołał spółkę PKL- 
Podmiejska Kolej Liniowa, na tych odcinkach pojawi się transport osobowy. Samorządy 
zostały zaproszone do realizacji tego projektu, te fragmenty, które należą do gmin, będą 
realizowane przez gminy (podjazdy, parkingi, modernizacja dworca) na ten cel gminy 
otrzymają 50% dofinansowania.  
 Jeśli chodzi o Gminę Stryków stacja kolejowa w Bratoszewicach zostanie przesunięta 
w kierunku osiedla mieszkaniowego – przy drodze powiatowej, w Swędowie przystanek 
zostanie w tym samym miejscu i oba zostaną zmodernizowane, wykonawca będzie PKP. W 
mieście Stryków Gmina nie posiada żadnej działki, było zagrożenie, że nie będziemy tego 
projektu realizować, ale pojawiło się rozwiązanie polegające na przekazaniu przez PKP 
działki z dworcem, PKP są skłonne zamienić się na działki, chodzi o działkę kolejową 
pomiędzy ul. Batorego – torami kolejowymi- a przejazdem kolejowym w kierunku Tymianki 
na jedną z działek gminnych.  
 Burmistrz poinformował, że brał udział w spotkaniu dot. budowy zakładu utylizacji 
odpadów, projekt jest na etapie przygotowywania wniosku o dofinansowanie, które wynosić 
będzie 75% kosztów, pozostała kwota to udział własny gmin uzależniony od liczby 
mieszkańców. Budowa musi ruszyć w 2011 roku, realizacja do 2012 roku, niebawem pojawi 
się konkretna kwota dotycząca naszej gminy, zadanie trzeba umieścić w wieloletnim planie 
inwestycyjnym.   
 
 
 Ad. 8. Podjęcie uchwał w sprawie:  
 

a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw z dotychczasowymi  
    dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
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    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      15 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  

 
b) zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości położonej w  
    Strykowie przy ul. Warszawskiej nr 78. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      15 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  

 
c) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2010. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak w imieniu Burmistrza M-G Stryków 
wnioskowała o wprowadzenie w § 3 ust.1 projektu uchwały autopoprawki o brzmieniu   
,, i w Rokitnicy ”, która jest poszerzeniem nazwy zadania zgodnego z WPI . 
 Głosowanie nad zaproponowana autopoprawką: 15 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  

 
 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
    Głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką: 
                      15 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  

 
d) uchylającej uchwałę Nr XVII/124/2008 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 29  
stycznia 2008 r. w sprawie zmiany ,,Zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków”; 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Przewodniczący RM dokonał wprowadzenia do w/w projektu uchwały i poinformował, że: 

• w dniu 8 kwietnia b.r. organ nadzoru wszczął postępowanie dotyczące uchwały Nr 
XLV/368/2010 w sprawie zatwierdzenia zmiany ,, Zmiany Studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków”. Wątpliwość 
Wojewody budził zapis w przedmiotowej uchwale, iż na rysunku zmiany Studium 
uwzględniona została zmiana wynikająca z uchwały Nr XVII/124/2008 Rady 
miejskiej w Strykowie. Jak wynika z dokumentacji formalno-prawnej ww. 
uchwała nie została uwzględniona w przeprowadzonej procedurze sporządzania 
zmiany Studium. 
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• w dniu 12 kwietnia b.r. zostały do Wojewody przesłane wyjaśnienia w tej sprawie. 
Przewodniczący RM odczytał treść wyjaśnień, z których m.in. wynika, że Rada 
Miejska we własnym zakresie dokona uchylenia uchwały Nr XVII/124/2008. 

•  W dniu 15 kwietnia b.r. Wojewoda Łódzki wydał rozstrzygnięcie nadzorcze 
dotyczące uchwały Nr XLV/368/2010 w sprawie zatwierdzenia zmiany ,, Zmiany 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
Stryków”. 

Radny Mirosław Kucharski pytał: 
Jakie skutki prawne dla właścicieli tych gruntów wnosi ta zmian – uchylenie? Burmistrz miał 
obowiązek uwzględnić te wszystkie zmiany, więc nie jestem pewien do końca czy właściciele 
tych gruntów objętych eksploatacją będą mogli z mocy prawa użytkować górniczo te obiekty. 
 
Przewodniczący RM wyjaśnił: 
Projekt uchwały obejmował jakby większy teren, badania geologiczne przeprowadzone przez 
właściciela tych nieruchomości wykazały, że dla pewnej części jest nieopłacalna eksploatacja. 
Dokumentacja geologiczna objęła mniejszą część, z dużej powierzchni połowa została 
wykrojona i to złoże zostaje wykazywane w studium, które było przyjmowane przed dwoma 
miesiącami.To złoże pozostanie w studium poprzez uwzględnienie przez Urząd 
Marszałkowski i nie tylko to, ponieważ przez Urząd Marszałkowski zostało wprowadzone 
kilka złóż. Nie ma żadnego zagrożenia, właściciel ma złoże udokumentowane na mniejszej 
części. 
Radny Karol Lenart pytał: 
Czy studium, jako takie całe jest do ponownego uchwalenia? 
Przewodniczący RM odpowiedział, że tak. Pewne zastrzeżenia, które przesłał Wojewoda w 
rozstrzygnięciu już zostały poczynione. Na sesji majowej będzie przyjmowana uchwała w 
sprawie zmiany studium i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków. 
 
 
   Głosowanie nad projektem uchwały: 
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            1 głos wstrzymujący się  
 
 

e) wystąpienia Gminy Stryków ze Stowarzyszenia ,,Związek Gmin i Powiatów   
     Regionu Łódzkiego”; 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Zastępca Burmistrza M-G Stryków Pani Bożena Motylińska poinformowała , że w maju 
2007 roku Gmina przystąpiła do Stowarzyszenia ,,Związek Gmin i Powiatów Regionu 
Łódzkiego”. Zgodnie ze Statutem związek ten miała realizować wiele szczytnych celów 
m.in. promocje gmin i powiatów regionu łódzkiego, podejmowanie wspólnej polityki 
regionalnej, rolnej, ochrony środowiska. Cele, jakie zostały wyznaczone przez 
Stowarzyszenie nie były realizowane, a na forum Stowarzyszenia ścierały się opcje polityczne 
dużych powiatów. Gminy małe, w tym również nasza nic nie zyskały przez tę przynależność. 
Rocznie płacimy składkę na funkcjonowanie Stowarzyszenia w wysokości 6 tysięcy złotych. 
Doszliśmy do wniosku, że dalsze trwanie w tym Stowarzyszeniu nie przynosi nam żadnych 
korzyści i mija się z celem. Kierujemy się do uczestnictwa w takich organizmach, w których 
Gmina nasza może coś zyskać, ewentualnie współpracować z innymi gminami. W związku z 
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tym przedkładamy ten projekt uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Stryków ze 
Stowarzyszenia ,, Związek Gmin i Powiatów Regionu Łódzkiego”. 

 
    Głosowanie nad projektem uchwały: 
                      15 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach do godz. 9.45. 
Poinformował, że w przerwie odbędzie się posiedzenie Komisji Edukacji. 
 
Po przerwie Przewodniczący zaproponował zmianę w porządku obrad XLVII sesji, ze 
względu na konieczność przygotowania projektów uchwał, które opiniowała w przerwie sesji 
Komisja Edukacji. 
Wniosek formalny przewodniczącego. 
 dwa projekty uchwał: 

• zmieniającą uchwałę w sprawie podziału Gminy Stryków na okręgi wyborcze, ich 
numerów, granic oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu; 

• zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia obwodów głosowania na obszarze 
Gminy Stryków i uchwałę w sprawie zmian granic obwodów głosowania w 
Gminie Stryków. 

przełożyć z pkt. 8 f i 8 g  na pkt 9  g i 9 h . 
 
Na sali obrad brak radnego Józefa Migdałka i radnego Teodora Kołodziejczyka. 
 
     Głosowanie wniosku: 13 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 
 Ad. 9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta-Gminy Stryków 
za rok 2009 i udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta-Gminy Stryków.  
 

a) wprowadzenie do przedłożonego przez Burmistrza M-G Stryków 
sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2009; 

 
Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że rok 2009 w dwudziestoletniej historii 
samorządu jest najlepszym rokiem, jeśli chodzi o dochody i budżet Gminy Stryków.  
Wykonanie dochodów w 2009 roku pomimo kryzysu ogólno światowego wykonany został, w 
99, 3%, jeśli chodzi realizację inwestycji to są na poziomie 97 %, wspólnie powinniśmy się 
cieszyć z postępu i rozwoju Gminy Stryków – powiedział Burmistrz. Następnie złożył 
podziękowania radnym Rady Miejskiej, sołtysom i przewodniczącym zarządu osiedla, 
zastępcy Burmistrza, pani Skarbnik za szczegółowe i dokładne przedstawianie informacji na 
sesjach RM, co pozwoliło na wypracowanie wniosków, pani Sekretarz, pracownikom Urzędu 
i kierownikom jednostek organizacyjnych. Burmistrz podziękował wszystkim za pracę na 
rzecz osiągniętego wyniku przez Gminę Stryków.    
 
Pani Skarbnik Barbara Walak powiedziała: „Zbliża się ustawowy termin podsumowania i 
wydania oceny przez Szanownych Radnych za prowadzenie gospodarki finansowej w 2009 
roku. Dlatego też w imieniu Burmistrza zestawię dane zapisane w przekazanym sprawozdaniu 
i dokonam krótkiego uzasadnienia.  
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  Dochody budżetu na koniec roku 2009 zaplanowano w kwocie 40.223.657,26 
zł. Odnosząc tę kwotę do wyjściowego budżetu stwierdzam, że nastąpił wzrost planowanych 
dochodów o 4.371.664,26 zł – tj. 12, 2%. Zwiększono głównie plan dochodów własnych z 
tytułu podatku od czynności cywilnoprawnych o kwotę 1.825.066,-zł, ze sprzedaży mienia 
gminnego to kwota 790.000,-zł oraz z podatku od środków transportowych od osób prawnych 
o 84.539,-zł. Otrzymano również dotacje celowe z EFS w kwocie 177.576,-zł z 
przeznaczeniem na finansowanie programów z dziedziny, jaką jest oświata. Ponadto z 
Wojewódzkiego Urzędu Pracy przyznano gminie dotację celową w kwocie 126.642,50 zł z 
przeznaczeniem na finansowanie kosztów programu pn „Rynek pracy otwarty dla 
wszystkich”, a realizowanego przez M-GOPS. Fundusz Ochrony Gruntów Rolnych zasilił 
budżet kwotą 106.748,-zł z przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów zadania pn. 
„Modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych w m. Wola Błędowa” i PZU „Życie” 
S.A. przekazało 50.000,-zł na szczepienia ochronne przeciwko rakowi szyjki macicy. 
Znaczącą kwotę, bo 1.163.890,-zł pozyskano z budżetu Wojewody na „Przebudowę ulic w os. 
Wolność w Strykowie” w ramach programu narodowego w zakresie przebudowy dróg 
lokalnych tzw. „Schetynówka”. Wspomnę także, że na ostateczny kształt dochodów budżetu 
wpływ miała zmniejszona subwencja oświata o 392.825,-zł.  
  Uwzględniając zaplanowane dochody w kwocie 40.223.657,26 zł wykonanie 
zamknęło się kwotą 39.928.869,-zł – 99,3 %. W zestawieniu z rokiem 2008 omawiany rok 
sprawozdawczy wykazuje wzrost o 4.652.219,-zł – 13, 2 % pomimo głoszonej tezy o 
spowolnieniu gospodarczym, czy nawet kryzysie. Z pełnym przekonaniem informuję 
zebranych, że osiągnięcie takiego wyniku jest bez wątpienia efektem przede wszystkim 
pozyskania dochodów z podatku od nieruchomości, z którego zaewidencjonowano 
12.232.654,-zł. Kwota ta stanowi 32, 7% ogółu dochodów własnych. Kolejnym istotnym 
źródłem są wpływy z podatku od czynności cywilnoprawnych i uzyskano 2.767.911,-zł. 
Dochody majątkowe, czyli przede wszystkim ze sprzedaży i otrzymanych odszkodowań za 
grunty zajęte pod budowę autostrady i otrzymanej dotacji na os. Wolność w Strykowie 
wynoszą 3.596.286,-zł. Nie bez znaczenia są udziały w podatkach PIT i CIT. Uzyskano 
6.840.549,-zł, chociaż przy tej pozycji wydaje się koniecznym zwrócenie uwagi, iż pozyskana 
kwota jest porównywalna z poprzednim rokiem. Jak corocznie istotną pozycje stanowi 
również subwencja ogólna i dochód wynosi?7.499.746,-zł. Dokonując analizy liczb 
zawartych w układzie tabelarycznym, informuję, że w większości zdołano wykonać 
zaplanowane kwoty, co potwierdza osiągnięty globalnie wynik, czyli wykazany poziom 
99,3%.  Pragnę także zwrócić uwagę, że dochody własne zamknięto kwotą 37.058.051,62 zł i 
do roku ubiegłego odnotowano wzrost o 4.999.000,62 zł tj. 15, 6%. Najwyższy wzrost 
wykazują:  
- dochody majątkowe                                 -                  1.776.434,-zł  
- podatek od nieruchomości                       -                  1.699.675,-zł  
- podatek od czynności cywilnoprawnych  -                  1.019.841,-zł  
  Reasumując stronę dochodową mogę pokusić się o stwierdzenie, iż 
przybliżając te trzy źródła o najwyższej tendencji wzrostowej na pewno dwa z nich świadczą 
o dalszym rozwoju naszej gminy.  
  Kontynuując informuję Szanownych zebranych, że wydatki na koniec roku 
ustalono w kwocie 43.480.772,26 zł, a realizacja zamknęła się kwotą 42.086.105,22 zł. Z 
pełną satysfakcją i poczuciem odpowiedzialności za mieszkańców gminy informuję, że rok 
2009 jest drugim z kolei rokiem sprawozdawczym, gdzie zaangażowano najwyższą kwotę na 
wydatki majątkowe, bo 11.914.135,-zł. Jednocześnie zdaję sobie sprawę, że oczekiwania 
społeczności w zakresie inwestycji i nie tylko są znacznie wyższe, o czym świadczą składane 
wnioski. Zestawiając dane z rokiem 2008, wynika wzrost poniesionych kosztów o 1.026.402,-
zł tj. 18, 0%, czyli ponad poziom wykazanego wzrostu dochodów tj. 12, 2%. W wykazanej 
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kwocie wydatków majątkowych wykonano 49 zadań, oczywiście o zróżnicowanym wymiarze 
finansowym. Kolejną dziedziną o najwyższych nakładach jest oświata i wychowanie. 
Wydatki bieżące zamknięto kwotą 11.789.324,86 zł, w tym na remonty placówek 
przeznaczono 349.282,-zł. Na marginesie wspomnę, że subwencją oświatową, którą 
otrzymano w kwocie 6.643.365,-zł sfinansowano 56, 4% zaewidencjonowanych wydatków 
bieżących. Rok 2008 natomiast wykazywał finansowanie, w 62, 8%, czyli wyżej o 6, 4 
punktu procentowego.  
  W tym krótkim wystąpieniu nie sposób odnieść się do wszystkich zapisów 
zawartych w przekazanym sprawozdaniu na temat kosztów poniesionych na poszczególne 
dziedziny życia społeczno – gospodarczego, dlatego odniosłam się do dwóch dziedzin o 
najwyższych nakładach finansowych.  
  Dokonując pewnego podsumowania, zwracam uwagę, a także przypominam, 
że ze względu na brak pokrycia finansowego w dochodach budżetu, na realizację zadań 
inwestycyjnych oraz na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań długoterminowych, w 
2009 r. gmina skorzystała z kredytu i pożyczek na łączną kwotę 4.381.032,-zł.  
W odniesieniu do roku poprzedniego jest to niższa kwota o 1.272.852,-zł tj. 22, 5% pomimo 
wyższych obciążeń z tytułu spłat w roku sprawozdawczym o 524.255,-zł. Na koniec roku 
dług publiczny w wartości nominalnej zamknął się kwotą 12.430.912,-zł i stanowił 29, 5% 
wykonanych dochodów. Dla porównania w roku 2008 obciążenia wynosiły 32,3%.  
  Wykonane dochody w 99, 3 % oraz zrealizowane wydatki w 96, 8% notabene 
najlepsze wskaźniki w historii samorządu oraz niższy pułap długu publicznego przełożyły się 
na wypracowanie nadwyżki operacyjnej w formie „wolnych środków” tylko w kwocie 
1.143.927,-zł. Nadmienię, że jest to najniższa kwota od 2003 r. Jednocześnie nasuwa się 
przekonanie o pełnej realizacji budżetu uchwalonego przez Szanownych Radnych.  
  Zdaję sobie sprawę, że bez pomocy Państwa Radnych nie byłoby możliwości 
osiągnięcia dobrego wyniku. Dlatego pragnę podziękować wszystkim radnym za wolę 
współpracy oraz zrozumienie i przychylność do przekładanych projektów uchwał, ale także 
doceniam wnikliwość. 
  Również dziękuję przewodniczącym jednostek pomocniczych i dostrzegam 
duży wkład i poświęcenie własnego czasu.  Wykonanie budżetu zapewne by było inne, a na 
pewno osiągnięto by niższy wskaźnik”.  
 

b) zapoznanie radnych z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi 
dotyczącą sprawozdania z wykonania Budżetu; 

 
Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków odczytała Uchwałę Nr I/60/2010 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 23 kwietnia 2010 r. w sprawie 
opinii o sprawozdaniu Burmistrza Miasta – Gminy z wykonania budżetu za rok 2009. 
 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie w 
sprawie wykonania budżetu za rok 2009 oraz przedstawienie wniosku 
Komisji Rewizyjnej RM o udzielenie absolutorium Burmistrzowi M-G 
Stryków;  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie Grzegorz Kuna 
poinformował, że Komisja Rewizyjna w dniu 14 kwietnia 2010 r. podjęła Uchwałę w sprawie 
wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi M-G Stryków za rok 2009. Przewodniczący 
Komisji odczytał treść uchwały. W związku z tą uchwałą do Rady Miejskiej w Strykowie 
został skierowany wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi. 
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d) zapoznanie radnych z opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi M-G Stryków; 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie Grzegorz Kuna 
odczytał uchwałę Nr I/61/2010 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Łodzi z dnia 23 kwietnia 2010 r. w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Strykowie o udzielenie absolutorium Burmistrza Miasta-Gminy Stryków za wykonanie 
budżetu 2009 roku. 

 
e) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta-Gminy Stryków; 

 
Nie zabrano głosu w dyskusji.  
 

f) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu 
M-G Stryków za rok 2009 i udzielenia absolutorium; 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica przeprowadził głosowanie w sprawie 
przyjęcia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu M-G 
Stryków za rok 2009 i udzielenia absolutorium  

Głosowanie: 14 głosów za 
                        0 głosów przeciw 
                        0 głosów wstrzymujących się 

Ze względu na rozbieżności w wyniku głosowania radny Wojciech Cichosz zgłosił wniosek 
formalny o reasumpcje głosowania. 
 

Głosowanie wniosku o reasumpcję głosowania: 13 głosów za 
                                                                               0 głosów przeciw 
                                                                               1 głos wstrzymujący się 

 
Głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z 
wykonania budżetu M-G Stryków za rok 2009 i udzielenia absolutorium  
 

Głosowanie: 13 głosów za 
                       0 głosów przeciw 
                       0 głosów wstrzymujących się 
 

Ze względu na rozbieżności w wyniku głosowania zgłoszony został wniosek formalny o 
reasumpcje głosowania. 
 

Głosowanie wniosku o reasumpcję głosowania: 12 głosów za 
                                                                              1 głos przeciw 
                                                                             1 głos wstrzymujący się 

 
Głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 
sprawozdania z wykonania budżetu M-G Stryków za rok 2009 i udzielenia 
absolutorium  
Głosowanie: 12 głosów za 
                       0 głosów przeciw 
                       2 głosy wstrzymujące się 
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Przewodniczący Rady pogratulował Burmistrzowi uzyskania absolutorium. 
 
 
 
Burmistrz Andrzej Jankowski podziękował za głosowanie, za ocenę wykonania budżetu, to 
jest nasz wspólny sukces, Gmina Stryków jest postrzegana za dobrą gminę, rozwijającą się 
gminę, realizujemy nasze marzenia, naszej młodzieży, chciałoby się więcej, bo potrzeby są 
duże, ale to jeszcze nie ten poziom budżetu – mówił Burmistrz. Dodał, że potrzebna jest do 
tego zgoda i współpraca, bo cel mamy wspólny – podnieść poziom warunków życia naszych 
mieszkańców.  
 
Podjęcie uchwały w sprawie: 
 

g) Zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy Stryków na okręgi 
wyborcze, ich numerów, granic oraz liczby radnych wybieranych w każdym 
okręgu 

Projekt uchwały zaprezentowała pani Anna Sasin sekretarz Urzędu. 
.  
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywna opinię 
merytorycznej Komisji RM. Pytań do uchwały nie zgłoszono. 
Głosowanie nad projektem uchwały: 14 głosów za 
                                                              0 głosów przeciw 
                                                              0 głosów wstrzymujących się  
Na sali nieobecny radny Karol Lenart.  
 
h) Zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia obwodów głosowania na obszarze Gminy 
Stryków i uchwałę w sprawie zmian granic obwodów głosowania w Gminie Stryków.  
 
Projekt uchwały zaprezentowała pani Anna Sasin sekretarz Urzędu. 
.  
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywna opinię 
merytorycznej Komisji RM. Pytań do uchwały nie zgłoszono. 
Głosowanie nad projektem uchwały: 14 głosów za 
                                                              0 głosów przeciw 
                                                              0 głosów wstrzymujących się  
Na sali nieobecny radny Karol Lenart.  

 
 Ad. 10. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radny Mirosław Kucharski: 
Chciałem zgłosić interpelacje w sprawie naszej wspólnej inwestycji na osiedlu Wolność i 
uczulić pana Burmistrza o to żeby wywarł jakąś presję na inspektora nadzoru bo 
rozpoczęła się na dobrą sprawę inwestycja, a jest już robiona bardzo niedokładnie co 
widać gołym okiem, wjazdy są robione tak na słowo honoru jak jezdnie też trzeba by 
dopasować do tych wjazdów, tak że jest niezbędna konieczna interwencja na tym osiedlu, 
aby dopilnować prawidłowego wykonania tej inwestycji. 
Kolejna sprawa: jak zostałem tutaj radnym początkującym wszyscy powiedzieli mi, że 
jesteśmy radnymi Rady Miejskiej w Strykowie, czyli i na wsi i w Strykowie. A co się 
dzieje? A dzisiaj pan przewodniczący Komisji Rewizyjnej naszej kochanej odpowiada 
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mieszkańcowi ulicy Cmentarnej – wy macie radnego. Bardzo proszę żebyście panowie i 
pani też, takich jakby wykrętów nie robili, bo jesteśmy rzeczywiście radnymi miasta i 
gminy w Strykowie nie tylko swojego okręgu. 
Chciałem się jeszcze zapytać – nie wiem czy pana burmistrza, czy pana dyrektora, który 
jest nieobecny: na terenie zakładu gospodarki komunalnej są ogromne kupy gruzu, piachu 
nie wiadomo co. Byłem kiedyś regulować swoje należności i duży samochód ciężarowy, 
nie będę już marki wymieniał, podjeżdżał, wysypywał nie wiadomo co. Czy to jest jakiś 
logiczny ciąg tego przewozu tych gruzów, jaki jest powód, że te gruzy się tam znajdują? 
 
Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski odpowiedział: 
Uczuliłem inspektora nadzoru, wymienił wszystkie uwagi, jakie ma dotyczące tej 
inwestycji, zostały przesłane wykonawcy, także kontrolujemy tą inwestycję. 
Na terenie gospodarki komunalnej składujemy gruz, który wykorzystujemy na drogi. 
 
 

Ad. 11. Wolne wnioski sprawy różne.  
 
Radny Witold Śliwkiewicz zgłosił wniosek do Komisji Uchwał i Wniosków o rozważenie 
możliwości ograniczenia prędkości na drodze krajowej nr 14 podczas imprez masowych 
odbywających się w Bratoszewicach. Podczas ostatniej takiej imprezy doszło do wypadku, 
ponieważ kierowcy jeżdżą 100 km przez teren zabudowany, trzeba wprowadzić ograniczenie 
prędkości lub radar. Radny pytał, czy sołtys lub radny może zbierać listy z nr PESEL, czy 
musi mieć jakieś upoważnienie.  
 
Pan Zdzisław Cieślak mieszkaniec Strykowa pytał, czy inwestycja na osiedlu Wolność 
będzie dalej tak robiona, bo jeżeli tak, to będzie się mówić o likwidacji zakładu pracy, pytał, 
czemu ul. Rolnicza ma szerokość 7 m, a ul. Piłsudskiego 6 m i jest zrobiona na odczepnego, 
ponieważ nie jest możliwe wjechanie tirem i wycofanie. Pan Cieślak mówił, że po to radni 
zostali wybrani, aby pracować, a nie siedzieć na stołkach. Pan Cieślak powiedział, że będzie 
musiał zwolnić dwóch pracowników, będą bezrobotnymi. Chwalicie się, co robicie dla 
Strykowa, ale nic nie robicie – mówił.  
 
Burmistrz odpowiadając powiedział, że radnych wiejskich jest 10, a mimo to przegłosowali, 
że najwięcej środków jest w mieście właśnie na tym Osiedlu. Nie można każdej działki 
przystosowywać do potrzeb indywidualnych, droga nie jest przewidziana w parametrach do 
obsługi dużego ruchu, części mieszkańcom ten ruch przeszkadza, można funkcjonować w 
ramach istniejących dróg i ulic – mówił Burmistrz. Osiedle Wolność miało 27 tys. zł i mogło 
wykorzystać te środki przeznaczając na parkingi, jednak mieszkańcy zadecydowali o 
wydatkowaniu tych środków inaczej. Na tym osiedlu przez mijającą kadencję zrobione 
zostało najwięcej: kanalizacja, ulice, drogi, odwodnienie.  
 
Pan Zdzisław Cieślak mówił, że działki były sprzedawane jako działki rzemieślniczo-
budowlane i że nie prowadzi działalności 2 lata, chce ją dalej prowadzić, pytał dlaczego ul. 
Rolnicza ma 7 m, a ul. Piłsudskiego 6 m. Mówił, że nikt nie interesuje się mieszkańcami. 
 
Burmistrz powiedział, że nikt nie przewidział, że 40 tonowe tiry będą wjeżdżały na tak małe 
osiedle, trzeba w taki sposób funkcjonować, aby zabezpieczyć innych mieszkańców, którzy 
nie prowadzą działalności gospodarczej.  
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Radny Jarosław Filipiński pytał, czy można wprowadzić zmiany w projekcie, który jest 
współfinansowany ze środków pozabudżetowych, czy można wprowadzić dodatkowe prace, 
uwzględnić współudział mieszkańców.  
Burmistrz odpowiedział, że w tym momencie nie można wprowadzać zmian, bo projekt jest 
realizowany ze środków pozabudżetowych, nie na tym etapie, tylko w późniejszym terminie. 
 
Radny Mirosław Kucharski zwrócił się do Burmistrza i mówił: pan się orientuje w całej 
gminie, czego daje pan przykłady, chylę czoła, bo pan się orientuje świetnie w gminie i 
infrastrukturze drogowej, ale dlaczego pan mówi i wprowadza pan po części w błąd, że pan 
nie przewidział, że tam nie będzie takiego ruchu, przecież za obwodnicą południową jest 
kilkadziesiąt hektarów terenów przeznaczonych pod przemysł i ta ulica to jedna z 
łatwiejszych dróg połączenia, łączy te tereny przemysłowe z inną komunikacją drogową, jak 
tu można powiedzieć „nie przewidziałem”, przewidziałem, tam jest rura wkopana wodna o 
średnicy 315 mm, to się wkopuje na wielki odbiór wody nie dla odbiorców indywidualnych. 
To było świetnie wiadomo, na co droga jest przeznaczona, jaki ona ma cel, a skąd taka wyszła 
oszczędność polegająca na zmniejszeniu tej drogi nie potrafię sobie tego wytłumaczyć.  
 
Burmistrz powiedział, że radny Kucharski go nie zrozumiał, chodziło o to, że on sam nie 
miał wpływu na powstanie w tamtym rejonie działek rzemieślniczych w tym rejonie, są tam 
inne zakłady funkcjonujące podobnie jak zakład Pana Cieślaka i mają większe problemy, a 
radzą sobie.  
 
Następnie głos zabrał Pan Mariusz Kokociński powiedział, że jego sprawa jest znana od 
kilku lat, dotyczy Firmy Trans Kan w m. Tymianka, która jest tam usytuowana niezgodnie z 
ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków, pytał, czy 
Burmistrz otrzymał pismo od zastępcy Głównego Inspektora Ochrony Środowiska i co z nim 
zrobił. Kolejne pytanie pana Kokocińskiego:  

• na jakiej podstawie powstała hurtownia stali z takim wielkim żurawiem też na tym 
terenie.  

• Jakie trudności oprócz tego, że jest wiele spraw ma pan Burmistrz i jego pracownicy 
ochrony środowiska, że w ciągu miesiąca nie są w stanie wykonać badań gleby i 
wody, dlaczego przez miesiąc nie się nie robi w tej sprawie, jaka jest ilość tych spraw?  

 
Burmistrz powiedział, że konflikt dotyczy działalności gospodarczej, która jest tam, gdzie 
tereny mieszkaniowe, Burmistrz nie zgadza się z opinią, że gmina nic nie robi w tej kwestii, 
pan Kokociński otrzymuje odpowiedzi na swoje pisma zgodnie z przepisami kpa.  
 
Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza poinformowała, że otrzymała pismo 23 
kwietnia br. wraz z pismem p. Kokocińskiego do wiadomości Urzędu, z takim pismem Urząd 
nie ma obowiązku z nim nic robić. Pani Burmistrz mówiła, że to co powiedział pan 
Kokociński, że baza sprzętu usytuowana jest niezgodnie z ustaleniami mpzp tak jest 
oczywiście, z tym że plan zagospodarowania wszedł w życie w październiku 2009 roku, a 
osoba – Pan Kupis rozpoczęła działalność dużo wcześniej w 2002 roku i nie ma możliwości 
prawnych cofnięcia pozwolenia, bo jest niezgodna z mpzp. Tereny tam mają swoje określone 
funkcje- mieszkaniowo-usługowe, usługi, jako takie mogą być wykonywane. Jeśli chodzi o 
niedotrzymanie terminu są także pewne procedury, które pozwalają przedłużyć termin 
załatwienia sprawy, jeżeli jest przyczyna, np. są wymagające czynności wyjaśniające. Całość 
sprawy zostanie przesłana do Powiatowego Inspektora Sanitarnego, do wiadomości p. 
Kokocińskiego. Burmistrz nie jest kompetentny do załatwienia tego typu spraw, tylko 
odpowiednie instytucje: Inspektor Nadzoru Budowlanego, Inspektor Ochrony Środowiska. 
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Zgromadzony jest materiał, służymy informacją, przekazujemy odpowiedzi instytucjom. Pan 
Kokociński złożył skargę na mycie samochodów, została ona przekazana do Komendanta 
Policji, Urząd otrzymał odpowiedź, że został nałożony mandat i dalej sprawę przekazano do 
sądu. Pisma P. Kokocińskiego nie zostają bez odpowiedzi.  
 
Pan Mariusz Kokociński zauważył, że nie może być nałożony mandat i wniosek do sądu 
jednocześnie.  
 
Pani Burmistrz odczytała odpowiedź Komisariatu Policji w Strykowie – wniosek o ukaranie 
do sądu rejonowego.  
 
Pan Zdzisław Cieślak mówił, że dla tych ludzi, którzy tam mieszkają i prowadzą działalność 
gospodarczą od 1998 r. nie było nikogo po drugiej stronie ulicy, to Urząd wydał pozwolenia 
na budowę domów jednorodzinnych, a teraz zabieracie chleb.  
 
Pan Kokociński powiedział, że nie prawdą jest, co mówi pani Burmistrz, zacytował art.. 115 
ustawy o ochronie środowiska, który mówi, że jeżeli działalność gospodarcza jest na terenach, 
gdzie nie ma planu zagospodarowania, organ wydający decyzje jest zobowiązany do tego, 
żeby sprawdzić czy w większości będzie tam działalność czy będą to domki jednorodzinne. 
Po drugie zgadzam się, że w nowym planie jest mowa o tym, że tereny są przeznaczone na 
mieszkania i działalność gospodarczą, powinna to być działalność niewykraczająca po za 
teren działki. Pani Burmistrz mówi, że prowadzi czynności administracyjne, tylko są już to 
trzecie takie czynność w ciągu trzech lat. Zgodnie z obowiązującymi przepisami, jeżeli Urząd 
dostaje pismo do wiadomości, to nasze prawo mówi, że powinno się coś z tym zrobić.  
 
Pani Burmistrz odpowiedziała, że art.. 115 cytowanej ustawy dot. nie wydawania pozwoleń 
na działalność gospodarczą. Wydając pozwolenie na działalność gospodarczą nigdy nie 
wykonuje się pomiaru hałasu, dokonuje to Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska nie 
Urząd Gminy, bo nie ma takich uprawnień. Jeżeli chodzi o działalność – tam jest działalność 
usługowa niewykraczająca poza działkę – w związku z tym toczą się wszystkie sprawy, 
organem rozstrzygającym sprawy sąsiedzkie jest sąd, sprawa trwa trzy lata, to nie z naszej 
winy, można skierować sprawę do sądu, Urząd wie, co ma robić. Sprawy pana Kokocińskiego 
są w toku, Urząd nie jest kompetentny do ich załatwienia.   
 
Pan Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód zwracając się do 
Burmistrza powiedział, że zbyt dużo spraw jest z tego 2002 roku, które należy wyjaśnić, które 
pan zostawił w spadku, a mianowicie firma pana Kupisa, Exelance, i tudzież jeszcze wiele 
innych, sądzę, że trzeba je jak najszybciej wyjaśnić, ponieważ zaczyna pan stosować metodę 
spychologii, że to osiedle, że to pieniądze na osiedle, może trochę kierował się pan takim 
poglądem gospodarza, którym jest pan z wyboru i chyba coś na panu spoczywa.  
Jeżeli chodzi o osiedle Wolność pan Walczak mówił –odniosę to do tych zakładów, które z 
boku Strykowa miasta powstają, czy tam nie miał Pan wpływu, że powstają ciężarowe, a na 
prywatnego pana Cieślaka odsyła pan, że to jest jego sprawa, on płaci na pana utrzymanie, z 
tej działalności płaci dużo, dużo więcej, ani jeżeli inne podmioty gospodarcze, nie mogę się 
zgodzić z takim podejściem. Interesują pana troszkę inne sprawy, te, które się toczą w 
instytucjach do tego powołanych.  
 
Burmistrz Andrzej Jankowski zapowiedział, że na następną sesje przygotuje informacje na 
temat, gdzie Pan Walczak występował, do jakich instytucji i co wypisywał w pismach, nie 
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można człowieka oskarżać, jeżeli jest niewinny.  Burmistrz zwrócił się do Przewodniczącego 
Rady i powiedział, że jest punkt wolnie wnioski, a nie obrażanie Burmistrza.  
 
Pan Walczak mówił dalej, że to są wolne wnioski i sprawy różne, pytał, czy występował 
Burmistrz do energetyki w sprawie uporządkowania na ul. Cmentarnej słupów 
energetycznych, które nie stoją w jednej linii, wystają o 1, 2 m, a ulica powinna być 
unormowana, to jest energetyki problem, ale czy Burmistrz czynił w tej sprawie jakieś 
działania. Pan Walczak poprosił o odpowiedź na piśmie. Następnie poruszył kwestie z roku 
2003, kiedy to rozpoczęta została procedura przejęcia drogi prywatnej pana Szcześniaka, 
który sprzedał grunt przy ul. Legionów na działki, jest tam nadal droga prywatna, pani 
Skarbnik mówiła, że Gmina nie może tam nic robić, ani oświetlenia, ani innych inwestycji 
komunalnych, bo teren nie jest gminny. Pan Walczak pytał, czy jest prowadzona procedura 
przejęcia terenu na drogę gminną, ponieważ mieszkańcy sądzą się z Urzędem, a my nic nie 
wiemy.  
Następne pytanie Pana Walczaka – czy będą uporządkowane chodniki po usuniętych 
drzewach, pozostały po nich wystające pieńki.  
 
Burmistrz odpowiedział, że przygotuje informacje o tym, co Pan Walczak robił, kiedy był 
Przewodniczącym Rady, a na Osiedlu Wolność inwestycja Pana Walczaka to dwie 
zardzewiałe bramki, które są zostawione. Burmistrz powiedział, że nie będzie się odnosił do 
tych bzdur, jeśli chodzi o Osiedle Legionów to żadna sprawa nie jest w sądzie, to jest jedynie 
populizm.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Kozłowski odniósł się do wypowiedzi radnego 
Mirosława Kucharskiego i powiedział, że projektanci ulic na Osiedlu Wolność biorą pod 
uwagę media, rura 315 nie jest przystosowana dla zakładów, ale jest zabezpieczeniem potrzeb 
mieszkańców. Ulica zaprojektowana jest zgodnie z przepisami.  
 
Pan Mariusz Kokociński zwrócił się z następującymi pytaniami: na jakiej podstawie 
powstała hurtownia stali w Tymiance, jakie czynności zrobił Urząd, że w ciągu miesiąca nie 
jest w stanie zrobić nic w moim temacie, był pomiar hałasu w 2009 roku w związku z tą bazą, 
hałas był przekroczony, czy Urząd coś zrobił w tej sprawie.  
 
Pani Burmistrz odpowiedziała, że z pisma zastępcy Głównego Inspektora Ochrony 
Środowiska Pan Kokociński zacytował jedno zdanie, a pominął całą resztę, następnie 
odczytała treść pisma. Pani Burmistrz powiedziała, że Urząd dokonuje rejestracji działalności, 
wszystkie inne pozwolenia należą do obowiązków osoby rejestrującej działalność, a 
odpowiednie organy to sprawdzają. Jeżeli chodzi o hurtownie stali to do Urzędu wpłynął 
wniosek, jeżeli uciążliwość nie wykracza poza teren działki to ta działalność jest 
rejestrowana.  
 
Pan Zdzisław Cieślak pytał, czemu na osiedlu rzemieślniczym są domki jednorodzinne.  
Pani Burmistrz odpowiedziała, że osiedle Wolność to nie jest osiedle rzemieślnicze, tam jest 
zabudowa mieszkaniowo-usługowa.  
 
Radny Mirosław Kucharki odniósł się do wypowiedzi pana Kozłowskiego i powiedział, że 
ślad wodociągu pozwala na to, aby szerokość jezdni mogła być szersza, w momencie, kiedy 
pojawił się problem i pan Cieślak zgłosił go do mnie jako do radnego, przyszedłem do Urzędu 
do Wydziału Inwestycji, nie będę mówił nazwiska od kogo się dowiedziałem, że zmniejszenie 
szerokości tej jezdni wynikało nie z tego, że wodociąg jest tam 315 tylko ze zwykłych 
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oszczędności, aby zrobić więcej. Decyzja Burmistrza była po części w tym kierunku 
prawidłowa, natomiast, jeśli chodzi o wodociąg, o którym pan tak szeroko mówił, dokąd ten 
wodociąg będzie ciągnięty, do ul. Targowej, czyli rura donikąd, tam nie ma wody. To nie jest 
do końca prawda, być może będzie kiedyś.   
 
Radny Grzegorz Kuna powiedział, że radny Kucharski zachowuje się jak obrażona 
panienka, i jeśli chodzi o teren wyborczy radnego Kucharskiego, to występuje on, jako 
ekspert, ktoś, kto wszystko wie. Radny Kuna powiedział, że nie mógł się wypowiedzieć na 
temat tego osiedla, czy chodnik tam jest potrzebny, czy nie jest potrzebny, i każdą inną osobę 
z tego osiedla zawsze będzie kierował do radnego Kucharskiego.  
 
 

 Ad. 12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XLVII sesji RM radny Czesław 
Polit odczytał wnioski przyjęte przez Komisję:  
 

1. Wystąpić do zarządcy drogi o ograniczenie prędkości bądź inne zabezpieczenie 
skrzyżowania oraz przejść dla pieszych w Bratoszewicach podczas wystaw 
organizowanych w Wojewódzkim Ośrodku Doradztwa Rolniczego (wnioskodawca 
radny Śliwkiewicz). 

 
Dyskusja nad wnioskiem: 
 
Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski mówił: 
Proszę państwa, ja nie chcę takiej sytuacji jak miałem przed chwilą, że rada podejmuje 
wnioski, a Starostwo mi odpowiada: zajmijcie się swoimi drogami, a nie powiatowymi. Więc 
jeżeli występujemy, to niech ten wniosek ma ręce i nogi, bo ja się pod tym przecież podpisuję. 
Niech to będzie albo ograniczenie prędkości na stałe lub radar. Jak to tylko na imprezy, 
przecież to jest droga krajowa? Chyba, że przewodniczący podpisze ten wniosek, bo ja nie 
chcę robić z siebie pośmiewiska. 
 
Radny Andrzej Pożarlik mówił: 
Przecież to jest droga krajowa, obszar zabudowany, czyli ograniczenie prędkości jest do 50 
km, a że jest permanentne przekraczanie prędkości i dla tego są wypadki. 
Wniosek został przeredagowany za zgodą wnioskodawcy: 

1. Wystąpić do zarządcy drogi o ograniczenie prędkości na skrzyżowaniu w 
Bratoszewicach poprzez zainstalowanie fotoradaru. 

 
Radny Grzegorz Kuna pytał: 
A co my z tego fotoradaru będziemy mieli? Gmina z tych mandatów nie dostanie nawet 
złotówki.A bezpieczeństwo będzie takie samo jak na ulicy Warszawskiej z tego fotoradaru. 
A jak nie to kupmy swój fotoradar. 
 
Radny Andrzej Pożarlik mówił: 
Niech pan Śliwkiewicz skieruje ten wniosek do komisji Rady i zastanowimy się, jaki 
wypracować wniosek, aby poprawić bezpieczeństwo na tej drodze. 
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Radny Witold Śliwkiewicz odpowiedział:  
Mieliście państwo czas do dzisiejszego dnia, jeździcie po drogach i co? Nie przyjmuję takiego 
tłumaczenia, bo komisja jeździła, sprawdzała. Jako radny występuję w sprawie 
bezpieczeństwa? 

   Głosowanie wniosku: 2 głosy za 
                            5 głosów przeciw 
                            4 głosy wstrzymujące się  

Wniosek nie uzyskał większości. 
Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XLVII sesji Rady Miejskiej w 
Strykowie  

       Głosowanie: 11 głosów za 
                             0 głosów przeciw 
                             0 głosów wstrzymujących się  

W trakcie głosowania nieobecnych czterech radnych.  
 

 Ad. 13. Zamknięcie obrad. 
 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XLVII sesji Rady Miejskiej w Strykowie 
prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 12.05 dokonał 
zamknięcia sesji.  
 
Protokołowały: 
Z. Kubiak 
E. Tomczak    
 
 
         Przewodniczący  
        Rady Miejskiej w Strykowie  
 
         Paweł Kasica 
 
 

 

 


